

1. This week's prayer focus is that we draw nearer to the Lord when we sin, rather than pull away from Him.  
本週禱告焦點：禱告讓我們犯罪時更加親近主，而不是遠離祂。
2. Our next baptism service will be on Sunday, April 17<sup>th</sup>. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.  
下次的受洗典禮將於4月17日主日舉行。如果你有意要受洗，請聯系任何一位牧師或執事。
3. We are thankful for the time of sharing and praying that took place yesterday at RCCC-W.  
為昨天在西區的分享和禱告聚會感謝主。
4. We have extra paint, in the color called Accessible Beige, that was not used during the sanctuary renovation. If you would like to take some, please contact Simon Chan.  
我們有額外的油漆，顏色是米色的。崇拜廳裝修時沒有用。如果你想要一些，請聯系陳雲瑞弟兄。
5. Let us pray for the country and people of Ukraine and the Christians that are there during this time.  
請大家為此時的烏克蘭這個國家和人民以及那裏的基督徒禱告。
6. The Month of March will be Missions Month for the English Congregation. We will have global and local missionaries that we support come speak on Sunday & share during Sunday school their vision, work, and prayers.  
三月將是英語會眾的宣教月。將有我們支持的全球和當地的宣教士在主日講道，並在主日學分享他們的異象、工作和禱告。
7. All 2021 Offering letters have been sent out either through email or hard copy. If you have not received one or have any questions, please contact Sally Ip.  
所有2021年的奉獻金報告單已經通過電子郵件或信件寄出。如果你沒有收到或有疑問，請聯系譚雪清姐妹。

8. Sermon speakers:

	March 6
English Worship	Andrew Cotter
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Bin Zhang

崇拜講員

	三月六日
英文崇拜	Andrew Cotter
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	張斌弟兄